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Betreft; Voorstel van het college inzake Tijdelijke invulling voormalig Haga-complex Sportlaan  

 
Op 31 januari jl. heeft u het voormalig Haga-ziekenhuis aan de Sportlaan aangekocht.  
In het Raadsvoorstel van 28 mei geeft aan dat de locatie in eerste instantie wordt 
aangewend voor opvang van diverse groepen. 
 
Pas na 5 tot 7 jaar wordt het gebied herontwikkeld met onder andere woningbouw in 
combinatie met voorzieningen om zodoende op langere termijn een bijdrage te leveren aan 
een goed woon-en vestigingsklimaat in de stad Den Haag.  

 
Opvang diverse groepen 

 
In de commissie samenleving is uw plan voor tijdelijke bewoning door de diverse 
doelgroepen besproken. Het voorstel staat nu op de agenda van 20 juni in de Raad. 
Wij reageren op het voorstel en vinden dat er geen tot onvoldoende participatie is 
geweest met de omliggende wijken, scholen en ondernemers. Daarom verzoeken wij 
u dringend het agendapunt op 20 juni van de agenda te halen en alsnog het participatie 
traject met de omliggende wijken, ondernemers en scholen te starten. En niet pas nadat 
het in de Raad is geweest op 20 juni daarmee te beginnen. Zo zitten 
participatietrajecten niet in elkaar.  
 
Hoewel het college van B&W formeel bevoegd lijkt om participatie te beperken tot de 
randvoorwaarden en pas in te zetten nadat de beslissing om dit traject door te zetten 
is genomen doet dit geen recht aan de belangen van omwonenden en van betrokken 
ondernemers.  
 
Wetende dat het traject buitengewoon complex is in opzet en uitvoering, dat opvang 
erg veel vraagt van betrokken ondernemers, omwonenden en de gemeente en 
wetende dat draagvlak voor een traject als dit wezenlijk is om de uitvoering tot een 
succes te maken, is juist daarom participatie nodig, en niet nadat het in de Raad is 
geweest, maar ervoor.  

 
Wij voelen ons overvallen en voor het blok gezet, want u stelt: “...betreffende de opvang 
en huisvesting van de diverse doelgroepen is geen inspraak mogelijk.” Echter er wordt 
gesteld dat het college het wel belangrijk vindt “...om de buurt zo goed mogelijk te 



betrekken en tijdens de opvangperiode samen te werken aan de sociale cohesie in de 
buurt.” U heeft echter op geen enkele wijze de wijken, noch de scholen, noch de 
ondernemers op behoorlijke en systematische wijze betrokken bij dit proces.  
 
Daar komt bij dat u niet heeft gepeild hoe wordt gedacht over de plannen in dezen. Een 
deugdelijk opinieonderzoek zou veel waardevolle suggesties en zorgen in kaart hebben 
gebracht en daarmee recht hebben gedaan aan diverse belangen. 
 
Daarnaast staat de communicatie van gemeente naar burgers bol van intenties waarbij 
participatie wordt bepleit, en eerder dit jaar is een participatieverordening aangenomen 
door de raad.  In dit geval sluit u een partcipatietraject, op het moment dat dit wezenlijk 
zou zijn, geheel uit. Toch wordt er “...met extra zorg gekeken naar het betrekken van 
omwonenden en belanghebbenden bij de vormgeving en nadere invulling van deze 
locatie.” 
 
Wij constateren dat er niet met de juiste zorg is gekeken naar de belangen van 
omwonenden en ondernemers, en de ervaringen die reeds zijn opgedaan bij de 
permanente winteropvang baren ons daarom grote zorgen. 
 
Een gedegen traject om alle belanghebbenden te betrekken bij het Voorstel, het 
draagvlak daarvoor te peilen, de wezenlijke inbreng daaruit te analyseren, de 
consequenties daaruit te trekken met betrekking tot de voorgenomen aantallen en 
samenstelling, tijdspanne, financiële risico’s, en vereiste randvoorwaarden qua zorg en 
veiligheid, is voor 20 juni niet mogelijk. 
 
Ook in het hoofdlijnenakkoord van het nieuwe kabinet schuilt een groot financieel risico 
voor dit plan, en ook dit vereist dat de effecten op de begroting onderzocht dienen te 
worden voordat een besluit kan worden genomen over de totale omvang van het 
project. 
 
Wij eisen daarom dat het agendapunt betreffende opvang in het Haga-complex aan de 
Sportlaan in de raadsvergadering aanstaande donderdag, 20 juni, van de agenda wordt 
gehaald. 
 
Wij eisen een transparant proces, waarin de belangen van omwonenden en van 
ondernemers worden meengenomen, en de juiste randvoorwaardes juist van tevoren 
worden gesteld en gegarandeerd op basis van de feitelijke beschikbaarheid van zorg, 
onderwijs, en politie. 
 
Wij zien uw reactie in vertrouwen tegemoet.  
 
Hoogachtend, 
 
Lodewijk de Haes (vz. Wijkvereniging Vogelwijk) 
Maria Angenent (vz. Bewonersorganisatie Bomenbuurt) 
Jan Vonk (vz. Wijkberaad Bloemenbuurt de Hyacint) 
Frans Hemmelder (Ondernemersvereniging Fahrenheitstraat) 
Jose Plasmans (vz. Ondernemersvereniging Fahrenheitstraat 


